
POGOVARJALI SMO SE
Z ALEŠEM RUEHOM -
PREDSEDNIKOM OK ZKS

Priprave na kongres
- sestavni del
politične aktivnosti

Nahajamo se v času, za katerega je
značilna izredno živa družbenopolitična
aktivnost. Katere naloge Zveze komuni-
stov so v ospredju? -

Z ozirom na bližnja kongresa ZKS in
ZKJ, ki bosla spomladi prihodnje lelo,
velja izdvojiti priprave nanje. Celotne
priprave nanje morajo biti postavljene in
izvedcne lako, da bodo sestavni de! vsa-
kodnevne politične aktivnosli Zveze ko-
munistov, njenih organizacij in.organov!
Izhodišče in podlaga za delo sta jasno
začrtala usmeritev zadnja kongresa iz-
pred slabih šlirih lel. Skupaj s »Smermi
poliličnega razvoja sociajjstičnega sa-
moupravljanja« mora uresničevanje teh
kongresov postati lemeljno merilo dose-

pravnih družbenoekonomskih odnosov
in političnega sistema socialistične sa-

In katere naloge zadevajo uresničeva-
nje stabilizaeije? -

Kljuena naloga, ki 2avezuje pri2adeva-

nja vsega članslva, so nedvomno priza-
devanja za dolgoročno gospodarsko sla-
bilizacijo torej za vsakodnevna množič-
no in ustvarjalno delovanje delovnih Iju-
di. To pa lahko pomeni tudi krepitev
njihovega dejanskega odločanja o rezul-
tatih, sredstvih in pogojih svojega dela,
življenja in ustvarjanja.

8. seja CK ZKS je jasno začrtala pot
predkongresnim pripravam!

Prav na lej seji je CK pooblastil njego-
vo predsedstvo, da neposredno voiii in
organizira priprave na IX. kongres slo-
venskih komunistov ter usmerja priprave
na XII. kongres ZKJ.

Znano je, da je predsedstvo v ta na-
mcn irncnovalo kornisijc in dclovna tclc—
sa, ki so do sedaj že pripravila več pred-
logov po posameznih področjih in zadol-
žitvah in jih je predsedstvo tudi že obrav

~ Kongresa slovenskih in jugoslovanskih
komunisfov sta v ospredjo zanimanja
članstva ZK tudi v smislu pričakovanja
novih usmeritev?

Predkongresne aktivnosti, javna raz-
prava in oba kongresa bodo nedvomno

socialističnega samoupravljanja. Iz dose-
danjih razprav je čutiti veliko pripravlje-
nosl, da se razrešijo dileme in vprašanja,
s katerimi se soočamo in so predmet
aktivnosti članslva v prizadevanjih za
uresničevanje polilike gospodarske sta-
bilizacije.

In kako so stekle predkongresne raz-
prave v naši občini?

Že v septembru sta tako občinski ko-
mite kot ludi konferenca sprcjeia usme-
ritve in program aktivnosti za program-
sko volilno konferenco viških komuni-
stov in omenjene kongrese. Aklivnosti se
usklajujejo z mestno konferenco ZKS
Ljubljana s ciljem in izhodišči, ki jih je
sprejel CK ZKS.

Aklivnost občinske konference ZKS
je bila v lem letu precejšnja!

Vrsto skupaj začrtanih nalog smo
uspeii izpeljati, precej problemov, ki so
trdno povezani z razvojem našega poli-
titnega i tema mo obravnavali. do
mnogih zavzeli jasna stališča, pa tudi
mar ikaj dorekli \ ok\iru Mk ZKS.
Vrsto aktivnosti kot 90 priprave na refe-
rendutn o uvedbi tretjega samoprispev-

ka, priprave na volilve v skupščine druž-
benopolitičnih skupnosti in samouprav-
nih interesnih skupnosti, oceno delegat-
skega sistema, preobrazba KS... so za-
hlevale polno angažiranost našega član-
slva. Pa vendar bi veljalo podčnali po-
globljene razprave o pereeih problemih
uresničevanja ekonomske stabilizacije.
Temu smo posvetili precej naporov, saj
lekoče (vsako tromeseeje) spremljamo
gospodarska gibanja in uresnicitev izva-
janja sprejetih sklepov.

Nekalere razprave so bile v okviru
konference še posebej izposlavljene kot
npr. kmetijstvo, razvoj visokega šol-
slva...

Res je. To pa najbiže ni bilo samo
siučajno, saj se zaradi prisotnih proble-
mov, ki se pojavljajo na nekaterih pp-
dročjih, zavedamo, da braz poglobljenih
razprav zadev ne borao premaknili. Na-
logo o združevanju vzgojnovarslvenih
organizacij smo na ta način uspeli izpe-
Ijati. Nekaj več časa smo namenili razvo-
ju kmeiijstva, problematiki urejanja pro-
stora in problemov Črnih gradenj v obči-
ni, y okviru MK ZKS pa tudi razvoju
visokega šolstva. S tako zaslavljenim na-
činom delovanja komunistov na posa-
meznih podrogjih pravzaprav dajemo
uenehno pomemben prispevek v tem
predkongresnern obdobju. Prav je. da ob
tem omenim še obisk delovnc skupine
CK ZKS, ki je pod vodstvom Franca
Šaiija obiskala deset osnovnih organiza-

Do kongresov bo treba izpeljali še ne-
k a ) n a l ° B !

— za pripravo programskih usmeritev in
za pripravo poročila, obe sta osnutke
dokumentov že obravnavali. Del poglob-
Ijenih priprav predstavlja ludi februarska
programska volilna konferenea, ob tem
pa bomo organizirali še nekaj problem-
skih razprav oziroma razprav po področ-
jih. Seveda pa bosta lako osnutek poro-
čila kot ludi osnutek resolucijc predmel
najširših razprav v članstvu Zveze komu-
nistov. Janja Domitrovič


